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Örebro läns bridgeförbund 
 
Klubbträff den 11 juni 2016 
 
Närvarande från styrelsen: Lars Marcusson, Björn Andersson , Gunnar 
Göthberg, Lars Zetterberg, Dejana Sverker, Roland Karlsson och Rolf Selander 
 
Närvarande från klubbar: Ann- Britt Friberg Askersund, K-G Larsson, Nora 
 
Närvarande från SBF: Björn J Andersson och Micael Svensson 

 
§1. Ordföranden Lars M. öppnade mötet.  
 
§2. Dagordning fastställdes. Syftet med mötet var dels att diskutera ÖLBF.s 
tävlingsprogram för 2016/2017inkl. idéer för att öka deltagarantalet i distriktets 
DM/SM-tävlingar, dels att få information om SBF.s nya IT system ”BIT”. 
 
§3. Tävlingsprogrammet 2016/2017. 
 
Dejana har gjort ett förslag till program som anpassats till datum som SBF fast-
lagt för inrapportering av deltagarantal i de olika DM/SM-tävlingarna men också 
till närliggande distrikts aktiviteter och även vissa av Örebridgens tävlingar. 
Programmet speglar därför mer än ÖLBF.s ansvarsområde. Programförslaget 
har granskats av SBF. 
 
Följande ändringar ska göras.  
 
SBF.s distriktsträff ska flyttas från 8-9 oktober till 2-4 september.  
Örebridgens KM lag startar den 15 september. 
 
Följande kan övervägas att tas med i programmet: 
 
Sista dag för rapportering av antal startande till SBF för par är den 23 april 2017 
och för lag den15 februari 2017. 
 
Sista speldag för resp. etapp i nerikesligan 
 
Övriga kommentarer. 
 
Reservregler i DM/SM par diskuterades. Dessa finns tydligt beskrivna av SBF i 
tävlingsbestämmelserna under rubriken ”Reserver mm”. I korthet innebär 
reglerna att man får ha reserv i de inledande etapperna (inkl DM-final) och att 
man deltar i SM med den som man spelat DM-final med om man inte direkt 
anmäler annat.  
 
Tävlingsprogrammet avses som vanligt att fastställas vid årsstämman, som i år 
är den 11 september.  
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§4 Tävlingsverksamheten 
 
DM/SM-tävlingar 
 
Antalet deltagare från distriktet i DM/SM-tävlingarna har sjunkit på senare år. 
Främst gäller detta för DM/SM-lag där det numera handlar om ett ensiffrigt antal 
deltagande lag. ÖLBF har gjort satsningar i form av klubbträffar och direkta 
klubbesök på enskilda klubbar men detta har inte gett något synbart resultatet. 
 
Björn A redovisade antal startande i några jämförbara distrikt, där utvecklingen i 
ett par fall varit mycket positiv de senaste åren. De förklaringar som nämndes var 
dels att man lyckats ta tillvara effekterna av satsningen på svenska cupen, dels 
att man arrangerat klubbkval som fått positivt gensvar. 
 
På kort sikt bör ÖLBF fortsätta med de nära klubbkontakterna och undersöka om 
det finns underlag för lokala klubbkval som kan genomföras vid ordinarie 
speltillfällen. Försöken med regionala kval på helger har inte fungerat. Om man 
betänker att ett sjuttiotal lag från distriktet deltog första året i svenska cupen 
borde det finnas underlag för en betydande ökning av deltagarantalet. Kanske 
behöver klargöras värdet för distriktet av att många lag deltar och att alla lag inte 
behöver sätta målet att nå DM-final. Det vore bra om varje klubb hade en 
representant som var beredd att delta i de möten som ÖLBF.s tävlingskommitté 
har. 
 
För de långsiktiga effekterna vore det bra om lagspel rent allmänt gavs större 
utrymme redan på nybörjarstadiet (gärna med handledare/mentor). Den största 
klubben, Örebridgen, borde kunna bli föregångare i sammanhanget. 
 
Silverrallyt 
 
I en skrivelse daterad 2016-05-25 har Beril G. Johnson lämnat en del synpunkter 
på silverrallyts uppläggning. Han framför kritik mot att det är en obalans genom 
att de flesta tävlingar hålls i Örebro och speciellt att två tävlingar går över två 
kvällar. Det senare kräver ju för vissa ganska långa resor för att delta. 
 
Deltagarna på mötet höll med om att det blivit en slagsida åt Örebro. Lösningen 
borde dock främst vara att fler klubbar åtog sig att arrangera silvertävlingar. 
ÖLBF står generellt till tjänst med både brickläggning och tävlingsledare om 
klubbarna så önskar. 
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§ 5 BIT 
 
Björn J Andersson från SBF presenterade SBF.s nya IT system för distrikt 
och klubbar som är under uppbyggnad. 
 
En organiserad utbildning i systemet krävs och är tänkt att inledas vid höstens 
distriktsträff den 2-4 september. Distriktens representanter får i nästa steg utbilda 
klubbarnas administratörer. 
 
Lars M avser att kontakta Johan Grönkvist på SBF,  som enligt Björn J är beredd 
att hålla en utbildning för styrelseledamöterna i ÖLBF.  
 
 
 
Vid protokollet: Rolf Selander       
 
 
 
 
Justeras: Lars Marcusson 
 
 
 


